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2025-26 Love Always Wedding Banquet Package  

Special Price NT$ 32,800+10% 
 
 
 
 

席上精選 Premium Selections 
 主廚精選中式菜餚 

Chef's Selected Chinese Cuisine 

 席上甜蜜喜糖及送客喜糖 

Served Sweet Wedding Candies & Take-home Gift Candies 
 每桌贈送進口紅葡萄酒及精選果汁無限暢飲 3小時（僅限會場飲用） 

Each table will receive unlimited consumption of imported red wine and selected fruit 
juices for 3 hours (For consumption at the venue only) 

寵愛新人 Pampering the Newlyweds 
 花園廣場證婚亭（提供 50張椅子） 

Garden Plaza Wedding Pavilion "(50 chairs provided)) 
 婚禮小物圓山瓦煎片裸裝 80個 

Wedding favors: 80 pieces of Grand Hotel’s Tile-styled Cookies in bare packaging 
 婚禮現場主持人 1名及婚宴流程諮詢 (請於婚禮 2個月前確認) 

One wedding emcee and wedding banquet flow consultation 
(Please confirm 2 months prior to the wedding) 

 新人席前餐點 2客 
 Two pre-banquet light refreshments 

 當日新人專屬小管家 
Exclusive butler service for the newlyweds on the event day. 

 當日蜜月天際套房住宿一晚含自助早餐 2客 
One-night stay in the Honeymoon Skyview Suite on the event day, including a buffet 
breakfast for 2 guests. 

專屬禮遇 Exclusive privileges 
 提供專屬主題精緻背板 

Exclusive themed elegant backdrop provided. 
 迎賓接待桌、接待台桌花 1盆、主桌佈置、每桌鮮花裝飾 

Welcome reception table, reception counter table flower (1 pot), main table decoration, 
and fresh flower decorations for each table. 

 入口處指引海報、桌次圖、每桌喜宴菜單及桌卡擺設 
Entrance guide posters, seating chart, wedding banquet menus for each table, and table 
card arrangements. 

 搭建 6層香檳塔及贈儀式用汽泡酒 1瓶 
Construction of a 6-tier champagne tower and one bottle of sparkling wine for the 
ceremony. 

 會場音響設備、麥克風兩支、婚禮進行曲與會場背景輕音樂 

適用廳室 Applicable Rooms/桌數 Tables 
10F 松柏廳:最低保證桌數 15 桌起 
10F Song Po Room: Minimum required number of tables: 15. 
VF 敦睦廳：最低保證桌數 27 桌起 
VF Dun Mu Room: Minimum required number of tables: 27. 
12F 崑崙廳：最低保證桌數 15 桌起 
12F Kun Lun Room: Minimum required number of tables: 15. 
12F Grand Ballroom: Minimum required number of tables: 45. 
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Venue sound equipment, two microphones, wedding processional music, and soft 
background music for the venue. 

 專業投影設備及銀幕(需自備筆電.自行操作) 

Professional projection equipment and screen. (Laptop to be prepared by the customer; self-operated.) 

 賓客當日全場免費停車 
Complimentary parking for all guests on the day of the event. 

 試菜優惠(限定 1 桌 10人)：享 8折優惠 (限已付訂金者，需加原價 1 成服務費) 
Tasting menu discount (Limited to 1 table for 10 people): Enjoy a 20% discount (Limited to those who have 

paid a deposit, with an additional 10% service charge on the original price) 

獨家好禮 Exclusive Gifts 
 贈時尚花童電動車(僅提供彩排及進場時提供. 限量供應恕無法指定車款) 

Complimentary Fashion Flower Girl Electric Car (Provided only during the rehearsal and 

entrance; Limited availability, and specific car models cannot be requested.) 

 訂席桌數滿 15桌以上主桌(一桌 10人)享 9折(需加原價 1 成服務費) 

For bookings of 20 tables or more, the main table (10 guests per table) will receive a 10% 
discount (an additional 10% service charge on the original price will apply) 

 訂席桌數滿 35桌以上即贈 L I N E 婚禮互動遊戲 
For bookings of 35 tables or more, a LINE wedding interactive game will be provided as a 
gift." 

 訂席桌數滿 45桌以上當日蜜月天際套房升級菁英天際套房 

For bookings of 45 tables or more, the Honeymoon Skyview Suite will be upgraded to the 
Elite Skyview Suite. 

＜達滿訂席桌數好禮依消費門檻擇一贈送＞ 

<Special gifts for reaching the minimum number of booked tables will be provided, choose one based on the spending 

threshold> 

幸福加碼 Happiness Bonus 
 文定儀式(提供高低椅/甜茶/禮品桌) NT$6,000 (限午宴,使用場地於宴會原場地) 
Betrothal Ceremony (Provision of high and low chairs, sweet tea, and gift table.) NT $6,000 (Limited to 

lunch banquets, with the venue used as the original banquet location.) 
 婚禮互動遊戲 LINE婚禮互動 NT$5,980 (原價 NT$6,980) 

Wedding interactive games, LINE wedding interaction NT$5,980 (original price NT$6,980) 

 時尚花童電動車 1台優惠價 NT$800 (原價 NT$1,200) 

(僅提供彩排及進場時提供. 限量供應恕無法指定車款) 

Special price for 1 Fashion Flower Girl Electric Car NT$800 (original price NT$1,200) 

(Provided only during the rehearsal and entrance; Limited availability, and specific car models cannot be requested.)  

酒水費用另計，自備酒水酌收酒水服務費每桌 NT$800 

Alcoholic beverages are charged separately. A corkage fee of NT$800 per table will be applied for 
self-provided beverages. 
婚宴優惠內容恕不得轉換其他贈品或折金，且圓山大飯店保留修改、變更、或取消之權益 

The wedding banquet offer contents cannot be exchanged for other gifts or discounts, and The Grand Hotel 

reserves the right to modify, change, or cancel.
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2025-26 Love Always Wedding Banquet Package  
   NT$32,800+10% per table (10 guests per table) 

囍臨門 Double Blessing 
玫瑰醬軟絲Rose Sauce Neritic Squid,閩式醬白玉Min Nan Style Daikon,麻辣牛頰肉 Spicy Beef Cheek, 

山椒拌蜇頭 Jellyfish with Japanese Pepper,四色烏魚子 Four-Color Mullet Roe,  

花雕辣椒雞捲 Chili Pepper Rolls with High-grade Shaoxing Wine, 醬漬九孔 Marinated Abalone,  

紅酒西洋梨 Red Wine with Poached Pear 

花好月圓喜臨門 
Fried Glutinous Rice Balls w/ Peanut Powder & Raisins  

黑虎掌魚翅佛跳牆 
  Buddha Jumps Over the Wall with Koutake Mushroom and Shark’s Fin 

海膽醬焗烤龍蝦 
Gratinated Lobster with Sea Urchins 

九環野蕈爆玉帶/韭菜海鮮餅 
Fried Scallops with Wild Mushrooms/HaeMool BooChoo Juhn 

瑤池鮑魚燴花膠 
Braised Fish Maw with Abalone 

紐西蘭犢牛佐松露醬 
New Zealand Bobbyveal-Legs with Truffle Sauce 

清蒸玉露龍虎斑 
Steamed Tiger Grouper with Gyokuro 

奶湯八寶燉鳳凰(宮廷料理) 
Eight-Treasure Stewed Egg in Coconut Soup (Imperial Cuisine)  

紅蟳臘味糯米飯 
Red Crab and Cured Meat Sticky Rice 

環宇繽紛水果盤 

Colorful Fruit Platter 

紅棗銀耳燉燕窩 
Bird's Nest Soup with Red Dates and White Tremella 


